
Bestyrelsesmøde 07/10 2024 

 

Deltagere:  Stevie Christensen 

                        Anne Schurmann Jakobsen 

                         Ingrid Videbech 

                         Marie Møller 

                         Hanne Kurcaba 

 

1. Bestyrelsen: 
Det blev besluttet at der skulle være et fast månedlig bestyrelsesmøde- 1. mandag hver måned kl 17.  
Næste møde 4/11 2024. 
Det er besluttet, at vi har brug for et midtvejs afd.møde. Husk indkaldelse 4 uger før. 
Bestyrelsen blev orienteret om tilsendte kontokort for fordeling af udgifter i afd. 
 
 

2. Afdelingen: 
Gæstehus 
Gæsteværelse tømmes og males. Der indkøbes en ¾ seng, en lille kommode, mørklægningsgardiner og en loftslampe. 
Det blev besluttet at arbejdet starter med en tømning af værelset søndag den 27/10 kl. 10. Herefter bestilles maler. 
Det er desuden blevet besluttet at fremtidige lejere af værelset selv medbringer sengetøj plus dyne og pude af sanitære 
grunde. 
 
Røgfri lejligheder: Anne tager kontakt til AlmenBo for at høre om det er en mulighed. 
 
På trods af skiltningen bliver filter i tørretumbler stadig ikke renset. Det tages op på afd. mødet. 
Vaskekort skal hentes hos Anita. Det skal bruges til at vaske håndklæder m.m. 
 
På afd. Mødet skal vi understrege at konflikter mellem beboere skal indberettes til boligforeningen, og hører under ingen 
omstændigheder til bestyrelsens arbejde. 
 
Anne skriver til ejendomsfunktionærer vedr. opsætning af hegn mellem nr. 196 og 198. 
 
Cementkummernes skæbne tages op på afd. møde.  
 
Cykelskurenes indhold tages op på afd. møde. Der stilles forslag om at skurene kun må indeholde cykler. 
 
 

3. Beboeraktiviteter: 
Vi påtænker at afholde et julearrangement i december. Ut foreslår at vi omdeler brev om tilslutning og evt. hjælp lige efter 
næste bestyrelsesmøde. 
 
Hjertestarter og kursus er blevet forslået: Det er muligt at søge om i TrygFonden. Beslutning tages på afd.møde. 
 

4. Grundejerforening – intet at bemærke. 
 

5. Evt. 
 
Køb af skab til opbevaring af bestyrelsens sager: Indkøbes sammen med seng, kommode, gardin og lampe. 
 
Skilte om brandvej og stopforbud er sat op ved brandvejene. Det er dog problematisk at storskrald stilles på brandvej op 
til et døgn før afhentning. Det bør diskuteres med ejendomfunkt., hvorledes vi kommer det problem til livs.  
 
Skrald udenfor hoveddør og fodring af fugle skal undgås for at undgå rotteplage. Tages op på afd. møde i februar.  
 
Evt. parkeringsordning med p-vagter – Stevie undersøger mulighederne og det tages op på næste bestyrelsesmøde.  
 
Rundgang i haverne udsættes til foråret. 
 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
 
 


